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1. Анализа стања и реализација овогодишњих активности 
2. Лобирање и домети (Јелена Јоновска) 
3. План активности за наредну годину 
4. Разно 

 
Закључци са завршне годишње скупштине: 

У складу са актуелним околностима, редовна годишња скупштина одржана је у виду 
електронске седнице, а и онима који су били спречени да присуствују омогућено је да се 
о предлозима изјасне у виду онлајн упитника који је био доступан до 29. 12. 2023. 
Сумирањем свих усмено датих коментара, сугестија пристиглих мејлом или одговорима 
из упитника, констатовано је:  
✓ Након годишњих одмора и одлагања за јесен, лобирање је тренутно у застоју услед 
избора и чекања на формирање нове владе и именовање новог министра правде. 
✓ С обзиром на нову тарифу преводилаца за руски и украјински језик на коју је указала 
Тина Самарџић, потребно је усвајање новог ценовника, што је и усвојено на прошлој 
скупштини, а и на текућем гласању су се чланови по томе афирмативно изјаснили. 
✓ Усваја се предлог Марије Милорадов о ажурирању сајта удружења и преради истог 
тако да садржи лого Еулите. 
✓ Усваја се предлог Марије Милорадов о повећању уписнине и чланарине од наредне 
године. 
✓ Усваја се предлог Марије Милорадов о приступању Удружења организацији ЕУ 
конвент. 
✓ У додатним предлозима онлајн упитника упућен је предлог да се у оквиру лобирања  
покрене питање употребе електронског потписа и печата за судске преводиоце. 
✓ У додатним предлозима онлајн упитника упућен је и предлог да се код поређења са 
Адвокатском комором дода то да адвокати добијају и роковнике и остале материјале од 
Коморе без додатне новчане накнаде. Међутим, поређење с Адвокатском комором је 
неадекватно докле год Министарство правде не препозна Удружење као тело које 
преноси овлашћења за реализацију на основу којих се формира чланарина која је у 
Комори далеко већа од оне коју плаћају наши чланови. Поређења ради, Адвокатска 
комора баштини вековно наслеђе (власник је некретнина, не плаћа простор, има 
запослене, обавезну едукацију итд.). Ми све то немамо и материјал који бисмо могли да 
обезбедимо у смислу годишње потребе ССП превазилази чланарину у садашњем износу. 
Због чињенице да ово представља нејасноћу за колеге, ова ће тема бити уврштена у 
дневни ред прве наредне скупштине удружења. 
 
Подсећамо чланове да је мандат председнику и потпредседнику истекао и молимо да 
припреме предлоге за наредну скупштину о којој ће благовремено бити обавештени. 
 
У Новом Саду, 30. децембра 2023. године 
 
Записник саставила За УССПТС 
Весна Савић Слађана Милинковић 
Секретар УССПТС Председник 


